



APPROPRIATENESS EVALUATION

تقييم مدى الملاءمة

The below questions will help us determine your appropriateness for the product you have selected, in regards with your risk profile.

Customer CIF _____

Customer Name _____

What is your education level?

☐ Undergraduate ☐ Graduate/ Post Graduate

Have you ever held a profession in Financial Service industry (Banking, Insurance, etc)?

☐ No ☐ Yes

Do you have knowledge of Investment Products other than Deposits (Shares, Sukuk, Mutual Funds, etc.)?

☐ No ☐ Yes

Have you invested in products other than Deposits (Shares, Sukuk, Mutual Funds, etc.) during the past one year?

☐ No ☐ Yes

تساعدنا الأسئلة التالية على تحديد مدى ملاءمة المنتج الذي اخترته، فيما يتعلق بملف تعريف المخاطر الخاص بك.

رقم ملف العميل (CIF): _____

اسم العميل: _____

ما هو مستواك التعليمي؟

☐ طالب جامعي ☐ خريج جامعي / دراسات عليا

هل سبق لك أن عملت في وظيفة في قطاع الخدمات المالية (البنوك، التأمين، وما إلى ذلك)؟

☐ لا ☐ نعم

هل لديك معرفة بالمنتجات الاستثمارية بخلاف الودائع (مثل الأسهم والصكوك وصناديق الاستثمار المشتركة، وما إلى ذلك)؟

☐ لا ☐ نعم

هل استثمرت في منتجات أخرى بخلاف الودائع (مثل الأسهم والصكوك وصناديق الاستثمار المشتركة، وغيرها) خلال العام الماضي؟

☐ لا ☐ نعم

اسم المنتج Name of Product	تصنيف مخاطر المنتج Product Risk Rating	تقييم مخاطر العملاء Customer Risk Rating	ملائم (نعم/لا)* Appropriate (Yes/No)*

*Answer "Yes" only if Product Risk Rating and Customer Risk Rating match

*يرجى الإجابة بـ "نعم" فقط في حال تطابق تصنيف مخاطر المنتج مع تصنيف مخاطر العميل

Acknowledgement

الإقرار

- I do hereby acknowledge and certify that the above data with reference to my education, profession, and knowledge and experience of investment products is correct.
- I understand and agree that the Customer Risk Rating stated above is in line with my risk profile as determined through my responses to the risk profile questionnaire signed by me.
- I understand that the Product Risk Rating maintained by Dubai Islamic Bank (the "Bank") is utilized only for the internal assessment of the appropriateness of investment and may change subsequently based on the governance framework prevalent within the Bank.

- أقر بموجب هذا وأوافق على أن البيانات المذكورة أعلاه فيما يتعلق بتعليمي ومهنتي ومعرفتي وخبرتي بالمنتجات الاستثمارية صحيحة.
- أفهم وأوافق على أن تصنيف مخاطر العميل المذكور أعلاه يتماشى مع ملف تعريف المخاطر الخاص بي كما هو محدد من خلال ردودي على استبيان ملف تعريف المخاطر الموقع من قبلي.
- أعلم بأن تصنيف مخاطر المنتج الذي يحتفظ به بنك دبي الإسلامي ("البنك") يستخدم فقط للتقييم الداخلي لمعرفة مدى ملاءمة الاستثمار وقد يتغير لاحقاً بما يتوافق مع إطار الحوكمة السائد داخل البنك.

Customer's Signature:

توقيع المتعامل:

- 4) I understand that the product promoted by the Bank is Sharia compliant as per the assessment of its Internal Sharia Supervisory Committee. I have not relied solely on such determination and will make my own independent assessment as to the Sharia compliance of the product.
- 5) I, acknowledge and accept that, notwithstanding the positive evaluation of my appropriateness of the product by the Bank, I will seek my own independent advice before making the final investment decision in order to achieve better fitment and alignment of my risk appetite and return expectations with choice of financial products and solutions.
- 6) I indemnify, release and forever discharge the Bank, its officers and/or employees and/or affiliates and/or subsidiaries from any and all claims, demands, causes of action, rights, obligations, actual damages, attorney's fees, costs (including legal costs) and liabilities of any nature whatsoever concerning my investment(s).
- 7) I have seen my evaluation results of the appropriateness of investing in the financial product(s) based on the data provided, and accordingly I have decided the following.
- ☐ Invest in the Financial Product
- ☐ Not to Invest in the Financial Product

- 4) أعلم بأن المنتج الذي يروج له البنك متوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية وفقاً لتقييم لجنة الرقابة الشرعية الداخلية. لم أعتمد فقط على هذا القرار وسأقوم بإجراء تقييمي المستقل والخاص فيما يتعلق بتوافق المنتج مع أحكام الشريعة الإسلامية.
- 5) أقر وأوافق على أنه على الرغم من التقييم الإيجابي الذي أجراه البنك لمدى ملاءمة المنتج لي، سأقوم أيضاً بطلب المشورة بشكل مستقل قبل أن أتخذ قراراً النهائي بالاستثمار من أجل تحقيق ملاءمة ومواءمة أفضل لرغباتي في المخاطرة وتوقعاتي بالعوائد فضلاً عن اختيار المنتجات والحلول المالية.
- 6) سأقوم بتعويض، وإعفاء وإبراء ذمة البنك، وموظفيه و / أو مسؤوليه و / أو الشركات التابعة و / أو فروعه للأبد من أي وجميع المطالبات، والمطالب، وأسباب الدعاوى، والحقوق، والالتزامات، والأضرار الفعلية، وأتعاب المحاماة، والتكاليف (بما في ذلك التكاليف القانونية) والالتزامات من أي نوع كانت فيما يتعلق باستثماري.
- 7) لقد اطلعت على نتائج تقييمي المتعلقة بمدى ملاءمة الاستثمار في المنتج (المنتجات) المالية بناءً على البيانات المقدمة، وبناءً عليه قررت ما يلي:
- ☐ الاستثمار في المنتج المالي
- ☐ عدم الاستثمار في المنتج المالي

☐ **Appropriateness Declaration Deviation (applicable if the investment is deemed as not appropriate for you by the Bank)**

I prefer not to be guided by the results of my risk profile evaluation and appropriateness evaluation, demonstrated above. I would like to proceed with the stated investment, notwithstanding, it is not deemed appropriate as per the Bank's internal evaluation guidelines.

I further acknowledge that the Bank may choose not to proceed with my investment application despite my acceptance of the Appropriateness Deviation, confirmed through my signature to the declaration.

I hereby confirm my understanding and acceptance of any associated risk in the underlying investment and would like to proceed with the subscription transaction.

☐ **إقرار بعدم الملائمة (يُطبق في حال قرر البنك أن الاستثمار غير مناسب لك)**

أفضل عدم الاسترشاد بنتائج تقييم ملف تعريف المخاطر الخاص بي وتقييم الملاءمة، الموضح أعلاه. أود المضي قدماً في الاستثمار المذكور، على الرغم من أنه لا يعتبر مناسباً وفقاً لإرشادات التقييم الداخلي للبنك.

كما أقر بأن البنك قد يقرر عدم المضي قدماً في طلب الاستثمار الخاص بي على الرغم من موافقتي وتأكيدتي وتوقيعي على الإقرار بعدم الملائمة.

بموجب هذا، أؤكد فهمي وموافقتي على أي مخاطر مرتبطة بالاستثمار الأساسي وأود المضي قدماً في معاملة الاكتتاب.

WARNING

Please ensure that your information is correctly reflected in the Appropriateness Evaluation. Further, your acknowledgement through signature to the Appropriateness Declaration Deviation, will be considered as your confirmation to proceed with an investment transaction that may be more risky than your evaluated risk category.

تحذير

يرجى التأكد من أن المعلومات الخاصة بك قد وردت بشكل صحيح في تقييم مدى الملاءمة. فضلاً على ذلك، سيتم اعتبار إقرارك من خلال التوقيع على إقرار بعدم الملائمة، بمثابة تأكيداً من قبلك للمضي قدماً في معاملة استثمارية قد تكون أكثر خطورة من فئة المخاطر التي تم تقييمها لك.

Customer Signature: _____

توقيع العميل: _____

Date: DD / MM / YYYY

التاريخ: اليوم / الشهر / السنة

RM Name & Code: _____

اسم ورمز مدير العلاقات: _____

Signature: _____

التوقيع: _____

For general queries,

Please contact your Relationship Manager OR
Call on: +971 4 609 2222,
Email: Contactus@dib.ae
Visit: www.dib.ae

للاستفسارات العامة،

اتصل بمدير العلاقات الخاص بك أو
في اتصال: +971 4 609 2222
البريد الإلكتروني: Contactus@dib.ae
تفضل بزيارة: www.dib.ae